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ZÁPISNICA 

ZO  ZASADNUTIA CHOVATEĽSKEJ  RADY 

Miesto konania: Konferenčný hovor 

Dátum konania: 11. 7. 2024

Prítomní:  I. Šimonič, J. Dobšinský, P. Lakanda, M. Jamrišková, B. Hribová,

Z. Paserínová, hosť A. Papcun

Ospravedlnený: O. Špitálsky

Program: 

1. Otvorenie, privítanie prítomných

2. Zasadnutie Chovateľskej rady v Senci dňa 18. 7. 2024

3. Zhodnotenie výstavy v Sielnici dňa 29. 6. 2024

4. Organizácia výstavy vo Veľkom Šariši dňa 27. 7. 2024

5. Diskusia

6. Záver

Priebeh zasadnutia: 

K bodu č. 1: Otvorenie, privítanie prítomných 

• Zasadnutie Chovateľskej rady otvoril predseda Chovateľskej rady I. Šimonič, ktorý privítal

prítomných a následne zasadnutie viedol. Na zasadnutí sa zúčastnili 6 členovia Chovateľskej rady

(3 s hlasovacím právom a 3 s hlasom poradným), 1 sa nezúčastnil a svoju neúčasť ospravedlnil.

Na zasadnutí sa ako hosť zúčastnil A. Papcun. Zasadnutie Chovateľskej rady bolo

uznášaniaschopné.

• Predseda Chovateľskej rady poveril P. Lakandu vypracovaním zápisnice z tohto zasadnutia.

• Predseda Chovateľskej rady informoval o programe zasadnutia.

K bodu č. 2: Zasadnutie Chovateľskej rady v Senci dňa 18. 7. 2024 

• Predseda Chovateľskej rady informoval členov o zvolaní zasadnutia Chovateľskej rady dňa

18. 7. 2024 v Senci

o hlavný bod programu je stretnutie chovateľov malých rázov a zjednotenie sa v podmienkach

uchovňovania malých rázov.

• Zasadnutia sa zúčastnia všetci členovia Chovateľskej rady okrem J. Dobšinského, ktorý sa z účasti

ospravedlnil.

• M. Jamrišková pripraví na zasadnutie štatistiku uchovnených jedincov malých rázov.

K bodu č. 3: Zhodnotenie výstavy v Sielnici dňa 29. 6. 2024 

• M. Jamrišková zhodnotila priebeh výstavy v Sielnici konanej dňa 29. 6. 2024 a vyjadrila

nespokojnosť s organizáciou výstavy zabezpečenou Z. Paserínovou, a to jej neskorý príchod,

neskorý začiatok príprav na mieste konania, registrácie a samotnej výstavy, nedostatočná príprava

kruhov a tiež organizačne nezvládnuté povinnosti voči rozhodcom.
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• K organizácii výstavy sa vyjadrili aj ostatní členovia Chovateľskej rady. P. Lakanda uviedol, že sa

na mieste konania výstavy nenachádzal v čase samotných príprav, a teda sa k tomu nevie vyjadriť.

I. Šimonič uviedol, že sa nemôže vyjadriť k priebehu nakoľko na výstave prítomný nebol.

• K výstave v Sielnici vyjadrila svoj postoj aj Z. Paserínová, ktorá uviedla, že výstavu organizovala

prvýkrát a za ňu bola zorganizovaná dobre.

K bodu č. 4: Organizácia výstavy vo Veľkom Šariši dňa 27. 7. 2024 

• Prebehla diskusia ohľadom možných organizátorov, vzhľadom na mail Z. Paserínovej doručený

členom Chovateľskej rady dňa 3. 7. 2024 o vzdaní sa organizovania výstav.

• J. Dobšinký navrhol poveriť organizovaním výstavy vo Veľkom Šariši Z. Paserínovú a A. Papcuna,

s tým že zodpovedný za túto výstavu bude I. Šimonič.

Chovateľská rada hlasovala o prednesenom návrhu s týmto výsledkom:

Hlasovanie členov Chovateľskej rady s hlasovacím právom:

Za: 3     Proti: 0    Zdržal sa: 0

Hlasovanie členov Chovateľskej rady s poradným hlasom:

Za: 2     Proti: 1    Zdržal sa: 0

Predseda Chovateľskej rady konštatoval, že Chovateľská rada prijala uznesenie v nasledujúcom

znení:

Výstavu vo Veľkom Šariši organizačne zabezpečia Z. Paserínová a A. Papcun, s tým že zodpovedný

za túto výstavu bude I. Šimonič.

• Prebehla diskusia o počte rozhodcov na túto výstavu s ohľadom na počet prihlásených psov. Počet

prihlásených psov na výstavu je po uzávierke 88.

• Z. Paserínová a A. Papcun informovali o prípravách a jednotlivých krokoch pri zabezpečovaní

výstavy vo Veľkom Šariši. Z. Paserínová taktiež uviedla, že po termíne uzávierky bol na výstavu

dodatočne pridaný jedinec. Podotkla, že takéto konanie je nekorektné voči vystavovateľom.

• M. Jamrišková informovala organizátorov o všetkých povinnostiach v rámci organizácie výstavy.

K bodu č. 5: Diskusia 

• I. Šimonič informoval o podaní členky klubu J. Múdrej, ktorá žiada o vystavenie novej bonitačnej

karty, nakoľko v bonitačnej karte z bonitácie v Lednických Rovniach je jej jedinec Arya

od Hlbokej cesty označený za plnochrupého napriek chýbajúcemu zubu P1. Chovateľská rada sa

zhodla, že jediný spôsob ako vyriešiť daný podnet je účasť jedinca p. Múdrej na niektorom

z výberov do chovu, kde mu chrup bude opätovne posúdený.

• Prebehla diskusia ohľadom stavu príprav Výberu do chovu vo Veľkom Šariši. B. Hribová

informovala, že rozhodca je delegovaný, tretí člen komisie nie je potvrdený. I. Šimonič preverí

možnú účasť V. Jamriškovej na výbere do chovu a následne bude o výsledku informovať

Chovateľskú radu. B. Hribova požiadala o informáciu ohľadom chýbajúcej váhy. J. Dobšinský

uviedol, že váha nie je funkčná. Chovateľská rada navrhla zakúpiť novú váhu.

• P. Lakanda navrhol finančne podporiť organizátorov výstav konaných pod záštitou SKCHJ.
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• M. Jamrišková na návrh P. Lakandu reagovala, že toto je ďaleko rozsiahlejšia téma, v klube je

viacero členov, ktorí sa podieľajú na práci pre klub výrazne väčším časom ako samotný organizátor

výstav. Bolo by prvé potrebné vypracovať zoznam činností s prislúchajúcim časom a až následne

sa touto témou zaoberať. J. Dobšinský uviedol, že toto nevyrieši Chovateľská rada.

K bodu č. 7: Záver 

• Predseda Chovateľskej rady sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Chovateľskej

rady.

V Bratislave dňa 19. 7. 2024 Zapísala M. Jamrišková - administrátor 


